



**LUNDS**  
UNIVERSITET

PROTOKOLL 4:2023

Dnr STYR 2023/978

Institutionen för psykologi  
Ledningsgruppen för psykologprogrammet

Sammanträdesdatum  
2023-05-03

**Närvarande ledamöter**


Jonas Bjärehed	Ordförande, t o m § 6 c	Inst för psykologi	
Kristian Almquist	Studievägledare, ordförande fr o m § 6 d	”-	
Inês Bramao	Lärlarlag kurs 2	”-	
Tove Lundborg	Lärlarlag kurs 12	”-	
Dariush Djamnezhad		Yrkeslivsrepresentant	
Tomas Jungert	Lärlarlag kurs 5	Inst för psykologi	
Christopher Mathieu		Sociologiska inst	
Elinor Schad	Lärlarlag kurs 1	Inst för psykologi	
Catharina Strid	Lärlarlag kurs 7 och 9	”-	fr o m § 4 c
Susanna Vestberg	Lärlarlag kurs 6 och 13	”-	
Njördur Viborg		Yrkeslivsrepresentant	
Margit Wångby Lundh	Lärlarlag kurs 14	Inst för psykologi	
Anita Lennerstedt	Sekreterare	Inst för psykologi	
<b>Anmält förhinder</b>			
Alexandra Carlström Schad	Studerande te 5		
Robert Holmberg	Lärlarlag kurs 10	Inst f psykologi	
Erik Pålsson	Studerande te 4		
Tomas Kempe	Lärlarlag kurs 8	Inst f psykologi	

- § 1. Justeringsperson Tomas Jungert utses.
- § 2. Fastställande av dagordningen Dagordningen fastställs enligt utskick.
- § 3. Föregående protokoll Föregående protokoll läggs med godkännande till handlingarna.
- § 4. Studierektor:
- a) Intern studierektorsdag på institutionen
- a) Jonas Bjärehed lyfter:
- Jonas Bjärehed berättar från det möte som hållits med alla studierektorer, prefekt och biträdande prefekt. Frågor som diskuterades:
  - Ökad transparens vid utseende av olika ledarfunktioner, inklusive förtydligande kring vad rollen innebär.
  - Behovet av administrativt stöd för studierektorer. Påminnelse om att Stefan Persson är support för Retendo för hela institutionen.
  - Möjligheten med en administrativ studierektor.
  - Generellt behov av administration.
- b) Personaldagen och ekonomi
- b) På personaldagen diskuterades bland annat examinationer och ChatGPT samt ekonomi; ytterligare åtgärder kommer

- förmodligen att krävas för att få en budget i balans.
- c) Jonas Bjärehed meddelar att listan är uppdaterad och uppmanar lagledarna att fortsätta att fylla på.
- § 5. Diskussion kring nya rutiner för kursvärderingar och kursutvärderingar
- Se även föregående protokoll kring diskussioner. Jonas Bjärehed uppmanar också till funderingar kring fortsatt arbete med frågan.
- § 6. Kursutvärderingar:
- Kursutvärderingarna tas upp. Då Robert Holmberg är frånvarande tas Kurs 10 upp på ledningsgruppsmötet 24/5.
- Efter mötet läggs kursutvärderingarna ut på hemsidan; utan bilagor.
- Kursvis genomgång av särskilda frågor.
- a) Kurs 3.
- Repetition och överlappningar.
  - Generellt bra betyg.
  - Problem med kurslitteratur om utvecklingspsykopatologi.
- b) Kurs 6.
- Ungefär samma synpunkter som förut.
- c) Bordläggs.
- d) Kurs 12.
- Uppehållet mellan delkurserna.
  - Tidsmässig placering av momentet fallanalys på kurs 9 i förhållande till kurs 12 och framför allt delkurs 12:2.
- e) Kurs 13.
- Upplevs som spretig.
- f) Kurs 14.
- Översyn ska göras av delkurs 14:3, populärvetenskaplig framställning.
  - Inlagt fler föreläsningar inför uppsatsskrivandet.
  - Resurser examinatorer och handledare.
  - Dispens från kravet på godkänd kurs 12 för att få opponera. Dispenser borde kanske bli mer restriktiva.
  - Systematisk litteraturöversikt som uppsatsmodell pausas.
- Övergripande frågor.
- Svarsfrekvens.
  - Kursvärderingens utformning.
  - Bemanning och särskilt med hänsyn till frågan om översyn av köpta utbildningstjänster. Flera kurser har många externa föreläsare, bland annat för att få in yrkes- och kliniska perspektiv.
  - Handledningsdagen på te 7 – te 10 som ibland andra kurser försöka använda sig av.
- Bemötande av studenter med olämpliga kommentarer och olämpligt uppförande. Diskussioner pågår och det är viktigt att det tas upp och ventileras i lärarlag.
- Ämnet tas upp på lärarrådets möte onsdag 10/5.
- Kurs 7, Kurs 9 och Kurs 10 tas upp på ledningsgruppsmötet 24/5.

- § 7.      Rapporter:
- a) Studentrepresentanterna
  - b) Yrkeslivsrepresentanterna
- § 8.      Utvecklingsplan, fortsatt arbete
- § 9.      Övrigt
- a) Ingen närvarande.
- b) Njördur Viborg berättar kort om diskussioner kring specialistkurser och eventuellt samarbete med institutionen; möte är planerat med Ingela Steij Stålbrandt, koordinator, och Tomas Kempe.
- Jonas Bjärehed har skickat med en påminnelse om fortsatt arbete.
- I övrigt inget.

Vid protokollet




Anita Lennerstedt

Justeras:



Jonas Bjärehed



Tomas Jungert